



U-kommitté möte 26/8 -19

Deltagare: Jessica Larsen (P11), Marcus Larneby (P08), Marita Jönsson (P09), Amane Kandas (Domarans.), Jakub (Ungdomsansvarig), Jens Gislev (P05), Ken Klason (P09), Bengt Thorn (Ordförande HBK), Magnus Olsson (Styrelsemedlem)

Frånvarande: Mattias Löow (P06/P07), Anna Marteby (F07-08)

- **Lagrepresentanter i U-kommitté**

- PF 13/14: Marcus M (Han hoppar av och kollar med ny person). **Action: Marcus L följer upp detta.**
- PF12: ??? **Action: Jakub följer upp detta.**
- P11: Jessica L
- P10: ??? **Action: Jakub följer upp detta.**
- P09: Ken K, Marita J
- P08: Marcus L
- F07/08: Anna M
- P06/07: Mattias L
- P05: Jens G

- **Lagstatus inför hösten 2019 och året 2020**

- Status i lagen?
- **2020:**
 - J-lag och P16 slås ihop och ny tränare sökes.
 - 05/06 blir en trupp. Klubbens policy kommer ändras så att det är ok att kunna ha föräldratränare. Men vi kommer söka ytterligare resurser. Jakub bevakar detta.
 - 07 blir egen trupp igen.
 - 13/14/15 kommer delas i 13 och 14/15. Tränarna vet om det. Jakub bevakar detta.
 - Bra app som går att använda för tips på övningar är YEFA. **Action: Marcus L skickar info till alla ledare.**

- **Knatteinskrivningen 31/8:**

- Status: Jakub informerar.
- Fokus ligger på att få flickorna att börja spela.
- Förhoppningen är att skapa ett tjejlag efter inskrivningen.
-

- **Fixardagen 19/10**

- 2 st från U-kommitté som planerar dagen och är på plats. **Marcus och Jens kommer leda fixardagen 19/10.**
- Påminn lagföräldrar. **Action: Jessica fixar.**
- Planera vad som ska göras.
 - Grovbladen ska tas bort. **Action: Jessica kollar med Kent hur detta ska genomföras.**
 - Inredningen till containern. **Action: Marita kollar med Stark och sedan 2 föräldrar från P09 som är snickare.**
 - Nippel till bollpumpen behövs. **Action: Ken kollar med Kenth om en upphängningsplats för munstycket till pumpen samt extra nipplar. Detta kan installeras på fixardagen.**
- Prata med KDFF. **Action: Marcus informerar KDFF**
- Planera grillning. **Action: Marita ser till att hamburgare (eller korv) finns tillgängligt vid fixardagen.**
- Etc.
- Kullarna mellan planerna. Är detta biotoper som vi inte får röra? Vi rör inte detta förrän styrelsen pratat med kommunen.
-

- **Höstmarknad 26/10**

- Status. Vem kollar med kansliet och får mer info?
- 1 stånd ska vi bemanna. **Action: Jessica informerar respektive lagföräldrar för de lag som ska stå i HBK's lottstånd.**

- **Avslutning 17/11:**

- Priser ska ordnas. **Kolla på annat typ av pris. Action: Marcus kollar detta och tar in pris som ska godkännas av styrelsen**
- Tivolihuset (de mindre åldersklasserna) Upp till åldersklass 07
 - Boka lokalen. **Action: Marcus bokar lokalen mellan 09.00-13.00**
 - Konferencier. **Marcus är konferencier**
 - Bemanning. **Action: Jessica informerar lagföräldrarna.**
 - Korv och dryck **Action: Marita ser till att det finns tilltugg och dryck till barnen.**
 - Gäst från HIF eller A-laget. **Action: Amane och Jakub undersöker med A-laget och ev KDFF om prisutdelare.**
 - Musikanläggningen. **Action: Marita informerar Kent Nilsson att han är ansvarig för detta under avslutning.**
 - Annat? Inga bingoletter kommer delas ut vid avslutningen utan detta ska delas ut vid annat tillfälle.
 - **Action: Jakub kollar om intresse finns bland tränarna för ett bästa kompis pris. Detta pris ska spelarna i laget rösta fram.**
 - Tänk på instruktion till ledaren på ur lagen ska sitta kvar och få priser.

- Läktarhallen / A-hallen (de större barnen) 06 och äldre (dispens är 07 pojkar då de har varit i tränargrupp med 06)
 - Ordna en mixad cup. Jens är cup-general
 - Boka lokal. **Action: Jakub fixar detta.**
 - Prisutdelare. **Action: Jakub pratar med A-lag**
 - Domare. Tränarna kommer döma. **Action: Jens informerar ledarna.**
 - Konferencier. **Action: Jakub tar hand om detta. Vid förhinder så löser Jens och Jakub det.**
 - Bemanning. **Action: Jessica informerar respektive lagföräldrar.**
 - Mat. **Action: Marita ser till att det något tilltugg serveras till barnen.**
 - Domarna under året ska få pris.
 - Antal domare? **Action: Amane kollar och återkopplar till Marcus**
 - Priser? **Action: Marcus kollar om det finns pris som form av en pipa el dyl.**
 - Annat?
- **Lagpass 2020** (Diskuterades inte i detalj, kommer diskuteras mer på nästa möte)
 - Status?
 - Några ändringar på aktiviteter som ska vara med /tas bort?
 - Gräsroten?
 - Kioskverksamhet?
 - Annat?
- **Kioskverksamhet**
 - Status på byggandet. Vem kan "pusha" Stark att det blir gjort? Samla 4-5 personer med snickarvana och färdigställa det. **Action: Marita kollar med Hörnlund, Klang och andra föräldrar från P09 om de kan göra detta.**
 - Stark ser till att containern kommer på plats. **Action: Magnus bevakar detta.**
 - Roslund fixar elen. **Action: Magnus bevakar detta**
 - Stark pratar med snickarna om att fixa luckan som blir låsbar. **Action: Magnus bevakar detta.**
 - Nycklar och information till ledare samt lagföräldrar behöver göras. **Action: Bengt undersöker med vår kanslist om inte han kan göra instruktioner. (KDFF har ett bra upplägg).**
 - Lägga in kioskpass i årsplaneringen för våra föräldrar. **Action: Jessica ser till att detta blir gjort.**
- **Övrigt?**
 - Årsfest? Inga beslut tagna.
 - Gräsroten
 - Bengt skapar en skylt till som vi kan ha på Bogrens, Ica och Citygross.
 - Eventuellt får vi ombuden till att pusha för HBK.
 - ICA-taggen:
 - Folk glömmer det. Hur kan vi ändra detta? Inga beslut tagna.

- Dela ut reklam
 - Kan vara en inkomstkälla.
 - **Action: Bengt kollar om de större lagen kanske kan göra detta i någon form i framtiden.**
- **Nytt möte**
 - 2019-10-07. 18.00. **Action: Marcus bokar klubblokalen.**
- **Vid pennan:**
Marcus Larneby